
Dz-07.0021.1.22.2022  

Protokół nr 133/2022 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 16 sierpnia 2022 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności 4 członków Zarządu, przewodniczący otworzył 

posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 9 sierpnia 2022 r. 

2. Podjęcie uchwał na podstawie upoważnień udzielonych przez Radę Dzielnicy VII. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję Rady Dzielnicy VII zaplanowaną na 29 sierpnia 

2022 r. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 1. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu ze 132. posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII 

odbytego w dniu 9 sierpnia 2022 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował podjęcie uchwał na podstawie upoważnień 

udzielonych Zarządowi przez Radę Dzielnicy, po czym przystąpił do referowania projektów. 

Jak pierwszy zreferowany został projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze 

bezprzetargowej działki nr 739 obręb 21 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy 

ul. Orlej w Krakowie. Radni, poinformowani o zamiarze podjęcia uchwały jw. przez Zarząd 

Dzielnicy, nie zgłosili uwag. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 739 

obręb 21 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Orlej w Krakowie została 

podjęta jednomyślnie – 4 głosami za (Uchwała nr 134/2022). 

Następnie przewodniczący zreferował projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej 

ustanowienia prawa użytkowania na okres 25 lat na nieruchomości składającej się z działek 

nr 208/4, 212/1 i 219/1, obr. 51 Krowodrza, położonej przy ul. G. Korzeniaka 18 w Krakowie. 

Radni, poinformowani o zamiarze podjęcia uchwały jw. przez Zarząd Dzielnicy, nie zgłosili 

uwag. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustanowienia prawa użytkowania na okres 25 lat na 

nieruchomości składającej się z działek nr 208/4, 212/1 i 219/1, obr. 51 Krowodrza, 

położonej przy ul. G. Korzeniaka 18 w Krakowie została podjęta jednomyślnie – 4 głosami 

za (Uchwała nr 135/2022). 



Jako kolejny zreferowany został projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu budowy 

małej architektury w miejscu publicznym na działce nr 83 obr. K-17 przy 

ul. Jodłowej/Skibowej w Krakowie. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej projektu budowy małej architektury w miejscu 

publicznym na działce nr 83 obr. K-17 przy ul. Jodłowej/Skibowej w Krakowie została 

podjęta jednomyślnie – 4 głosami za (Uchwała nr 136/2022). 

Jako ostatni z kolei został zreferowany projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady 

do wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 

5 Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie – 4 głosami za (Uchwała nr 137/2022). 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie czterech projektów uchwał na 

sesję Rady Dzielnicy zaplanowaną na 29 sierpnia 2022 r., po czym przystąpił do ich 

referowania. 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk 

nr 451). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023 został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk 

nr 452). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa o wprowadzenie zmian w Wieloletniej prognozie Finansowej dotyczącej zadania 

inwestycyjnego pierwotnie planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji 

w latach 2020-2022. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji  przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczących zadania inwestycyjnego pierwotnie 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 został 

uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 453). 

Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze 

bezprzetargowej działki nr 337/2 obr. 14 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy 

ul. Kościuszki w Krakowie. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Jakubowski, Szczęsny Filipiak i Witold Górny. 



Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 337/2 

obr. 14 jednostka ewidencyjna Krowodrza, położonej przy ul. Kościuszki w Krakowie został 

uchwalony stosunkiem głosów: 3 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się (druk nr 454). 

Witold Górny zaproponował przygotowanie trzech projektów uchwał na sesję Rady Dzielnicy 

zaplanowaną na 29 sierpnia 2022 r., po czym przystąpił do ich referowania. 

W pierwszej kolejności zreferowany został projekt uchwały w sprawie zmiany zasad 

parkowania na ul. Prusa na odcinku od ul. Salwatorskiej do ul. Senatorskiej. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Witold Górny. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany zasad parkowania na ul. Prusa na odcinku od 

ul. Salwatorskiej do ul. Senatorskiej został uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 

455). 

Następnie Witold Górny zreferował projekt uchwały w sprawie zmiany zasad parkowania na 

ogólnodostępnej zatoce postojowej przed budynkiem Przychodni Zdrowia przy 

ul. Kamedulskiej. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Magdalena Mardyła. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany zasad parkowania na ogólnodostępnej zatoce postojowej 

przed budynkiem przychodni Zdrowia przy ul. Kamedulskiej został uchwalony jednomyślnie – 

4 głosami za (druk nr 456). 

Jako ostatni w kolejności zreferowany został projekt uchwały w sprawie likwidacji słupków 

znajdujących się na chodniku po zachodniej stronie ul. Mlaskotów na wysokości budynku 

Zespołu Państwowych Sztuk Plastycznych. 

W dyskusji glos zabrał Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji słupków znajdujących się na chodniku po zachodniej 

stronie ul. Mlaskotów na wysokości budynku Zespołu Państwowych Sztuk Plastycznych został 

uchwalony jednomyślnie – 4 głosami za (druk nr 457). 

Ad 4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 pismo Zarządu Klubu Seniora w sprawie zmiany zasad dofinansowania działalności – 

Zarząd rozważy możliwość zorganizowania spotkania z zainteresowanymi stronami, celem 

przedyskutowania specyfiki działalności klubu seniora na terenie Dzielnicy, 

 pismo Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy IV Prądnik Biały w sprawie 

postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Krakowie ze skargi na 

bezczynność przewodniczącego Rady Dzielnicy w sprawie wniosku o udostępnienie 

informacji publicznej – zapoznano się; pismo zostanie zreferowane na najbliższej sesji Rady 

Dzielnicy, 

 prośby Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia UMK o wsparcie głosowania w tegorocznej 

edycji Budżetu Obywatelskiego w dniach 30 września – 14 października 2022 r. – 

odpowiedź zostanie udzielona we wskazanym terminie, 

 pismo Wydziału Planowania Przestrzennego UMK w sprawie wyłożenia do publicznego 

wglądu części projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Piastowska II” – Zarząd zdecydował o nieskładaniu uwag do ww. projektu; do członków 

Rady Dzielnicy zostanie wysłane pismo  w sprawie możliwości złożenia np. przez grupę 

radnych stosownego projektu uchwały do porządku obrad sierpniowej sesji, 



 pismo Wydziału Planowania Przestrzennego UMK w sprawie wyłożenia do publicznego 

wglądu części projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Balice II” – ewentualny projekt uchwały w sprawie uwag do ww. planu zostanie 

przygotowany w późniejszym terminie. 

Ad 5. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 16.50 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                       

                                                               Szczęsny Filipiak 
 


